



## 会议征文：中国和巴西的腐败及反腐败研究

伦敦国王学院刘氏中国研究所及巴西研究所诚挚地邀请，在中国及巴西的大学中从事腐败及反腐败相关议题研究和教学的中青年学者，参加由联合国毒品和犯罪问题办公室“教育促进正义”（E4J）倡议所资助及支持的会议。

本次“教育促进正义：中国和巴西”（E4J-BC）会议将于**2021年3月15日至19日**在互联网线上举行。

此次会议的总体目标旨在国际化地传播，契合本次议题的关乎中国和巴西的最佳研究和教学的实践。我们力图：**a)**汲取中国和巴西这两个重要新兴大国的观点，使全球腐败和反腐败研究课程民主化；**b)**为未来的研究和教学合作创建网络及协同效应。

考虑到本次疫情所带来的旅行和社交隔离限制，以及中国和巴西之间**11小时**的时差，本次会议将于线上进行，并结合异步和同步的元素。

所有论文发表者都将获得价值**300美元**的图书券。

### 会议内容将包括：

1. 主讲嘉宾进行关于腐败与反腐败研究议题的现场会议；
2. 现场问答环节(同步)，讨论与会者预先录制的介绍各自研究的展示（异步）视频(15分钟)；
3. 利用教育促进正义（E4J）的相关工具和教材进行有关（反）腐败议题教学的现场会议；

### 会议材料提交：

我们热诚邀请来自中国和巴西的各学科背景的中青年研究人员及学者（以博士毕业后**10年内**为限），提交个人简历（**200字**以内）和论文提案（**300字**以内）至投稿地址：

[gacs@kcl.ac.uk](mailto:gacs@kcl.ac.uk)

### 我们接受以下方面的论文提案：

- 1) 任何与腐败和反腐败有关的主题，可以是针对具体国家的（聚焦中国或巴西），也可以是关于中巴两国的比较研究；
- 2) 关于中国或巴西的腐败和反腐败课程教学中的教学工具和实例；

我们尤其鼓励在以下领域开展研究的学者申请：

- 公共和私营部门的腐败问题

- 性别与腐败
- 青年与腐败
- 腐败与人权
- 腐败与发展
- 腐败与种族关系
- 腐败的比较政治
- 反腐败中的公民参与
- 反腐败中的实践与创新
- 反腐败教育
- 区域和国际反腐败手段及其对中国和巴西的影响

**语言：** 投稿提交的材料应使用英文。所有现场会议也将以英文进行。预先录制的会议视频及演示可以使用英语、中文或葡萄牙语。

**投稿截止日期：** 2021 年 1 月 24 日； **入选提案通知：** 2021 年 2 月 1 日

入选提案需在 2021 年 2 月 22 日之前将录制好的视频（15 分钟展示）发送至我们，由我方团队制作字幕，并在活动网站上发布。

会议相关咨询及投稿事宜，请联系致信：[gacs@kcl.ac.uk](mailto:gacs@kcl.ac.uk).

#### 会议组委会：

Ms Hannah Brown, King's Brazil Institute

Mr Steven Hai, Lau China Institute

Dr Fernanda Odilla, King's Brazil Institute

Professor Antony Pereira, King's Brazil Institute

Dr Konstantinos Tsimonis, Lau China institute

敬谢支持



The Doha Declaration:  
PROMOTING A CULTURE  
OF LAWFULNESS





**CALL FOR SUBMISSIONS:  
CORRUPTION AND ANTICORRUPTION IN BRAZIL & CHINA**

The Brazil Institute and the Lau China Institute of King's College London are inviting junior academics based in Brazilian and Chinese universities who research and teach corruption-related subjects to a conference funded by the UNDOC's Education for Justice (E4J) initiative.

The 'E4J Brazil and China' (E4J-BC) Conference will be held **virtually** on **March 15-19, 2021**.

The overall goal is to disseminate the best research and teaching practices in Brazil and China on an international level. We aim at: a) democratizing global corruption and anti-corruption studies curriculum by bringing perspectives from two key emerging powers, Brazil and China; b) creating networks and synergies for future research and teaching collaboration.

Given travel restrictions and social distancing due to the pandemic and the 11-hour time difference between Brazil and China, the conference will take place online, with a combination of **asynchronous** and **synchronous** elements.

All paper presenters will receive a **300 USD book voucher**.

The conference will include:

1. Live sessions with keynote speakers on corruption and anticorruption topics;
2. Live Q&A sessions (**synchronous**) to discuss the participants' pre-recorded videos (15 minutes) presenting their respective papers (**asynchronous**);
3. Live sessions on teaching (anti-) corruption using the E4J tools and material;

**SUBMISSIONS**

We invite researchers and academics from all disciplines with max. 10 years from their Ph.D., based in Brazil and China to submit a short bio (max 200 words) and a paper proposal (max 300 words) at [gacs@kcl.ac.uk](mailto:gacs@kcl.ac.uk)

**We accept paper proposals on:**

- 1) any topic related to corruption and anti-corruption and either country-specific (focusing on Brazil or China) or comparative studies of the two countries;
- 2) on didactic tools and examples of teaching corruption and anticorruption in either Brazil or China.

We particularly encourage researchers carrying out research on the following areas to apply:

- Corruption in the public and private sectors
- Gender and corruption
- Youth and corruption
- Corruption and human rights
- Corruption and development
- Corruption and ethnic relations
- Comparative politics of corruption

- Citizen participation in anti-corruption
- Anti-corruption practice and innovation
- Anti-corruption education
- Regional and international anti-corruption instruments and their impact on Brazil and China

**Languages:** Submissions should be in English. All live sessions will be in English. Pre-recorded video presentations at the conference may be in English, Portuguese, or Chinese.

**Submission deadline: Jan. 24, 2021 ; Selected proposals announcement: Feb. 1, 2021**

*Pre-recorded videos (15-min presentations of selected proposals) need to be sent by February 22, 2021 to be subtitled by our team and made available on the event's website.*

For inquiries and to submit your proposal, please e-mail us at: [gacs@kcl.ac.uk](mailto:gacs@kcl.ac.uk).

**The Organising committee:**

Ms Hannah Brown, King's Brazil Institute

Mr Steven Hai, Lau China Institute

Dr Fernanda Odilla, King's Brazil Institute

Professor Antony Pereira, King's Brazil Institute

Dr Konstantinos Tsimonis, Lau China institute

**Supported by**



**The Doha Declaration:**  
**PROMOTING A CULTURE**  
**OF LAWFULNESS**

